
Zápisnica z prvého  zasadnutia Rady školy v šk. roku 2010/2011  
dňa 14.10.2010 

 
 
Prítomní: 
Mgr. Martin Škraban – predseda RŠ 
Mgr. Jana Rambalová  
Miroslava Karaková 
Mária Seifertová  
Mgr. Alena Môciková 
Renáta Púčiková 
Ing. Róbert Kluvanec 
Ing. Peter Rambala 
Mgr. Miloš Kupec – riaditeľ ZŠ, hosť 
Jozef Pršo – starosta obce, hosť 
 
Neprítomní: 
Ján Kováčik 
 
Program: 

1. Privítanie, voľba overovateľa a zapisovateľa zápisnice, kontrola uznesenia 
2. Analýza výchovno-vzdelávacej činnosti a hospodárenia za šk. rok 2009/2010 
3. Plán práce ZŠ na šk. rok 2010/2011 a stručné oboznámenie so školským vzdelávacím 

programom 
4. Informácia o zániku členstva v Rade školy 
5. Informácia k priebehu realizácie prác na rekonštrukcii budovy školy 
6. Diskusia 
7. Uznesenie 

 
 
      1. Za zapisovateľku bola zvolená Miroslava Karaková 
          Za overovateľku bola zvolená Mária Seifertová 
           

    Z predchádzajúceho zasadnutia Rada neprijala žiadne ukladacie uznesenie. 
 
 

2. O výchovno-vzdelávacej činnosti za šk. rok 2009/2010 stručne informoval p. riaditeľ 
Kupec.  
Informáciu o hospodárení školy za rok 2010 podala p. Karaková. Oboznámila prítomných 
o nedostatku fin. prostriedkov na mzdy od 01.09. – 31.12.2010 a zrealizovaných 
opatreniach v podobe odobratých osobných príplatkov, nevyplácaní nadčasovej práce 
a podaní žiadosti na Dohodovacie konanie na KŠÚ Trenčín. Nepriaznivá finančná situácia 
vznikla v dôsledku poklesu počtu žiakov v ZŠ o 30 detí, a tým následne zníženia rozpočtu 
z MŠ SR. 
 
 

     3. p. riaditeľ Kupec ďalej informoval o Pláne práce  a Školskom vzdelávacom programe  
na šk. rok 2010/2011. 
Informoval prítomných po posilnených vyučovacích predmetoch školským vzdelávacím 
programom v 3. a 7. ročníku a  povinne voliteľných predmetoch v 8. a 9. ročníku. Tiež 



informoval o rozhodnutí Pedagogickej rady klasifikovať všetky predmety 1.-9. ročníka okrem 
NV a EV, kde bude hodnotenie slovom  absolvoval. 
Organizácia školy v šk. roku 2010/2011 –  
415 žiakov rozdelených do 18 tried, 28 pedagogických pracovníkov, 2 vychovávateľky ŠKD. 
 
     4. Informácia k zániku členstva v Rade školy – p. Eva Štangová bude písomne 
informovaná o tejto skutočnosti, nakoľko obe jej deti od septembra 2010 už nie sú žiakmi ZŠ 
Nitrianske Rudno. 
 
 
     5.    O priebehu realizácie prác na rekonštrukcii školy informoval p. starosta Pršo. 
Spomenul problémy, ktoré nastali v dôsledku nedokonalosti projektu – rozpočet projektu 
zabudol – na demontáž okien, bleskozvody, atiku na strechách,  vonkajšie a vnútorné parapety 
okien, odvoz smetí, geodetické zameranie prístavby... 
Pôvodné plastové okná boli vymontované, prevzaté zriaďovateľom. 
Do školy bolo dodaných 50 šatňových skríň. 
Starosta obce prisľúbil škole, že zabezpečí čistiace potreby, ktorých je v čase rekonštrukcie 
zvýšená potreba. 
 
 

6. Diskusia 
- Ing. Rambala spomenul, že projektant je poistený na prípadné projekčné chyby 
a zriaďovateľ by mal žiadať náhrady vyplývajúce z týchto chýb od neho. 
- Ing. Kluvanec pripomenul, že stavbu nesmieme dovoliť realizovať na úkor kvality. 
- p. starosta prisľúbil,  že škody spôsobené zatekajúcou strechou v učebni PC na hornej 
chodbe musí odstrániť firma realizujúca opravu strechy. 
 
7. Uznesenie 
Rada školy berie na vedomie informáciu: 
a) o výchovno-vzdelávacej činnosti a hospodárení za 2009/2010 
b) o pláne práce a školskom vzdelávacom programe na šk. rok 2010/2011 
c) o zániku členstva v Rade školy 
d) o priebehu realizácie rekonštrukcie školy 

   
 
Nitrianske Rudno 14.10.2010 
 
 
Zapísala: 
 
Overovateľka: 
 
Dodatočne sa s obsahom zápisnice oboznámili: 


